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Därutöver anföra: 

Om stockholmarna ska uppleva att deras röster blir hörda är det viktigt att kommunen i 

förhållande till stockholmarna agerar som en part. Det är inte rimligt att medborgarna ska 

förväntas ha koll på exakt vilken förvaltning som ansvarar för vilket område, eller att de 

hänvisas fram och tillbaka mellan olika förvaltningar. Staden måste ta ett samlat grepp om 

hur detta kan förbättras.  

Förslaget från stadsledningskontoret tar upp viktiga frågor om demokrati och medborgarnas 

möjlighet till inflytande över stadens utveckling. Om förslaget ska kunna genomföras bör 

det också avsättas resurser. Vi ser med stor oro på förslaget om extern finansiering utan att 

detta närmare preciseras eftersom dessa bör vara neutrala i relation till olika kommersiella 

aktörer. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Mehdi Oguzsoy (V) lämnar ärendet utan eget ställningstagande. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 

§ 174 
Stockholm en stad tillgänglig för alla 

Svar på skrivelse av Emilia Bjuggren m.fl. (S) 
Dnr: 017-832-2011 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-11-28. 

I skrivelse, daterad den 15 november 2011, till idrottsnämnden från Emilia Bjuggren, Jennie 

Hansson Åkerlind och Jari Visshed (S) om Stockholm – en stad tillgänglig för alla, omnämns 

att trots stora satsningar på att förbättra tillgängligheten har man inte lyckats 

tillgänglighetsanpassa flera av idrottsanläggningarna på ett acceptabelt sätt. 

 

Förvaltningen är medveten om att inom vissa idrottsanläggningar finns en begränsad 

tillgänglighet för funktionsnedsatta. Fastighetskontoret har under 2013 påbörjat en inventering 

om tillgängligheten på idrottsanläggningarna. Efter avslutad inventering kommer förvaltningen 

att upprätta förslag till års- och flerårsprogram för hur dessa olägenheter kan åtgärdas. 

Programmen ska redovisas för nämndens råd för funktionshinderfrågor och godkännas av 

idrottsnämnden.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
§ 175 
Öka flickors spontanidrottande utomhus 

Svar på skrivelse av Emilia Bjuggren m.fl. (S) 
Dnr: 017-1070-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till vad som sägs i förvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 

 
Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-11-12. 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) ställer i en skrivelse till idrottsnämnden två förslag för att öka 

flickors spontanidrottande utomhus. Bakgrunden till skrivelsen är forskningsrapporten 

Spontanidrott för vilka? – En studie av kön och nyttjande av planlagda utomhusytor för 

spontanidrott under sommarhalvåret av Blomdahl/Elofsson/Åkesson som visar på stora 

könsskillnader bland nyttjarna av planlagda spontanidrottsytor utomhus där pojkar/män är i klar 

majoritet.  

 

Skrivelsens första förslag innebär att förvaltningen ska ges i uppdrag att implementera 

genusanalys vid framtagande av inriktnings- och investeringsbeslut. Det andra förslaget innebär 

att förvaltningen uppdras att utreda hur man kan organisera ledare vid spontanidrottsytor 

utomhus. Det första förslaget ser förvaltningen som infört i och med kommunfullmäktiges 

antagande av det nya idrottspolitiska programmet där detta åtagande finns specificerat. Förslag 

på åtgärder liknande skrivelsens andra förslag lämnar förvaltningen i 2014 års 

verksamhetsplan. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 


